
Sundheds- og Ældreudvalget

Til: Sundheds- og ældreministeren

Dato: 23. august 2016

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

Samrådsspørgsmål BJ
Hvilke overvejelser giver det anledning til hos ministeren, at ansatte i sund-
hedsvæsnet de seneste knap to år har været på 5.370 kurser og konferencer
betalt af medicinalindustrien? Er det ministerens opfattelse, at området er til-
strækkeligt gennemskueligt, og mener ministeren, at der er behov for at tage
yderligere strukturelle tiltag for at forhindre en uhensigtsmæssig sammenblan-
ding af interesser?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Flemming Møller Mortensen (S).

På udvalgets vegne

Liselott Blixt
formand
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